



DAY 1

吉隆坡 ~ 廈門 OD678 1830/2230

(機上用餐)

齊集於吉隆坡國際機場，搭乘客機直飛福建省最美濱海城市 - 廈門。抵達後由導遊迎接，送往酒店入住。

DAY 2

廈門 / 華安 (2.0小時) / 沙縣 (3.0 小時)

(早 / 土樓客家菜 60 / -- 餐)

早餐後，前往華安，參觀世界文化遺產【**華安大地土樓群+电瓶车**】，華安土樓是閩南土樓的重要組成部分，現存68幢，華安土樓有二宜樓、南陽樓、東陽樓、和濟雲樓等土樓。其中，以二宜樓為代表的華安大地土樓羣於2008年7月被正式列入“世界文化遺產名錄”。
午後，驅車前往沙縣，瀏覽在【**沙縣小吃文化城 - 晚餐自理**】，AAAA級旅遊景區，集沙縣特色小吃餐飲、休閒娛樂、旅遊購物於一體，是體驗沙縣小吃文化、品嘗地道美食（如拌面、饅頭、蒸餃）的集中地

DAY 3

沙縣 / 武夷山 (3.0小時)

(早 / 武夷山農家菜 60 / 武夷茶宴 60)

武夷山 - 以獨特的碧水丹山聞名遐邇。人稱「三十六峰真奇絕，一溪九曲碧連漪；白雲遮眼不知處，人間仙境在武夷」。
【**九曲溪竹筏漂流**】九曲溪是武夷山的精華所在，因水繞山行折成九曲而得名。九曲溪兩岸奇峰怪石林立，曲曲山回轉，每一曲都有奇麗景名；乘著古樸竹筏漂流，抬頭可觀山景，俯首能賞水色，垂手即觸清流，感受人在山水畫中遊的無比愜意。全長 9.2 公里，傍山而流穿澗而過沿曲觀賞：雙乳峰、上下水龜、千古之謎-架壑船棺、玉女峰、大王峰等三十六峰、九十九岩奇觀。
【**仿古街**】是一條仿宋的古街。街上兜售有蛇製品、武夷岩茶、竹製品工藝品等特產，形成一條由宋代風情與現代旅遊文化融合的小型商業街。
【**武夷宮**】又名會仙觀、萬年宮，在福建省崇安縣南約十五公里處的武夷山大王峰南麓，前臨九曲溪口，是歷代帝王祭祀武夷神君的地方也是宋代全國六大名觀之一。
【**圍爐煮茶**】是一種結合茶藝與圍爐文化的休閒方式，以炭火或小爐作為熱源，將茶水慢慢煮沸，過程中加入茶葉，強調慢節奏的享受，在武夷山這最美的環境、用最好的水、煮最好的茶，溫暖著你的心。大家圍坐爐旁，聊家常或分享心事，增添溫暖與人情味。
今晚，入住國際5星級溫泉酒店，尽情享受泡湯樂趣（請自備泳裝）

DAY 4

武夷山 / 福州 (4.0小時)

(早 / 福州風味 60 / --)

早餐后，驅車前往福建省會 - 福州
【**西湖公園**】至今有1700多年的歷史，是福州迄今為止保留最完整的一座古典園林，被人稱為福建園林明珠。
【**林則徐紀念館**】走進林則徐紀念館，御碑亭以石碑記述著林則徐的生平事蹟，位於右側的樹德堂，為林則徐坐式銅像供奉之處，上方匾額單寫著「福壽」二字。後花園以亭閣、水池、綠色植栽營造出典雅的庭園風格。
【**三坊七巷 - 晚餐自理**】南後街牌坊是福州城內三坊七巷的中軸，保留了唐宋的坊巷格局，被譽為明清建築博物館，城市裏坊制度的活化石。

DAY 5

福州 / 莆田 (1.5小時) / 泉州 (1.5小時)

(早 / 興化風味 60 / 自助海鮮烤肉火鍋 80)

【**古漢樓**】是一座古老的中国传统建筑，位于福建省莆田市區，是中国少数保留完整的鼓楼，
【**文峰天后宮**】前身為南宋紹興二十五年（1155年）陳俊卿獻地所建的白湖順濟廟，時值莆郡瘟疫流行，相傳媽祖顯靈解救眾生，該廟與湄洲媽祖廟、天津天后宮并稱“南宋三大天妃宮”。
【**興化府歷史文化街**】保留了豐富的歷史遺跡和文化風格。街區內有大路街、縣巷、後街、衙後路、廟前路和坊巷等6條保存完好的古街，展現了明清時期的建築特色。
泉州【**開元寺**】是福建省內最大的寺廟，在唐玄宗時期，由於他創造了中國史上的「開元盛世」，所以下令全國各州建一座「開元寺」。
【**東西塔**】是鎮國塔、仁壽塔的合成，是中國現存最高的一對石塔，位於泉州市區西街泉州開元寺內。
【**泉州西街**】是泉州市區保存最完整的古街區之一，承載了千年的泉州人文歷史底蘊，大厝、洋樓、古民居密布。全長1700米，寬10米
【**小西埕**】是西街新建的小型文創園，网红打卡的場所。土牆上的字是白岩松說過的一句話“泉州，這是你一生至少要去一次的城市！”

DAY 6

泉州 / 石獅 (1.0小時) / 廈門 (1.0小時)

(早 / 北京烤鴨 60 / 龍蝦鮑魚海鮮+紅酒 120)

【**石獅-洛伽寺**】洛伽寺被譽為「海天佛國」，是一座建於唐代的佛教寺廟。寺廟依山傍海，環境優美，寺內香火鼎盛，漲潮的時候能看到「海上生廟，廟裏看海」的美景。
【**靈玲動物王國**】占地面積約350畝，由數十種來自世界各地的珍稀動物聚集而成，它們各自展現野性魅力，上演驚險搞笑的現實版「瘋狂動物城」，動物展館依據動物的習性擬生態建造，不但滿足了動物的生態環境需求，更能讓遊客親密接觸和互動體驗。
【**靈玲國際馬戲城-安排欣賞國際馬戲盛宴**】創吉尼斯紀錄的最大馬戲劇院。是融合國際馬戲演出、動物展示及互動、馬戲動物主題酒店、中國廈門集美研學總部大樓、主題商業街、親子歡樂世界為一體，集旅遊觀光、休閒娛樂、文化教育為一體的旅遊綜合度假區。

DAY 7

廈門全日遊 / 晚間送機 OD679 2330/0400+1

(早 / -- / 福建佛跳牆 160)

【**環島路黃金海岸**】環島路沿海而建，猶如一條美麗的玉帶環繞著廈門島，全長45公里。從廈門大學到前埔的一段海岸長約9公里，被稱為黃金海岸線，是集旅遊、觀光和休閒娛樂於一體的海濱綠色長廊。
【**演武大橋海上觀景平臺**】觀景平臺平緩地向廈門灣延伸，映著碧海藍天，可觀輪渡、海滄、鼓浪嶼及漳州港之景，聽浪鼓巖聲。
【**廈門地標-世貿雙子塔**】廈門市第一高樓，A塔地上64層，B塔地上55層，高度均為300米。安排登上觀光廳-雲上廈門，體驗極速電梯、360度透明觀景平臺、愛情天臺、海天漫步、高空望遠鏡、空中商店等等。
【**沙坡尾**】承載著明代以來的歷史底蘊，現為年輕創業者與手藝人匯聚的創意市集，特色小店林立，交通便利，是廈門不可錯過的文藝地標。
【**中山路步行街 - 午餐自理**】保留較完整的展現近代歷史風貌的舊城街區，代表了老廈門的繁華，富有時代韻律。
【**鼓浪嶼**】素有「海上花園」、「萬國建築博覽會」之稱。2017年被列入世界文化遺產名錄。島上無機動車，擁有日光巖、菽莊花園等景點充滿了中西合璧的建築風格與文藝氣息。參觀景點：龍頭路商業街、萬國建築博覽、邂逅最美轉角
晚餐後，送往廈門高崎國際機場，準備揮別廈門，飛返家園。

DAY 8

廈門 ~ 吉隆坡

(機上用餐)

航班安全著陸吉隆坡雪邦國際機場，再會！



道地風味：龍蝦鮑魚+紅酒、自助海鮮烤肉火鍋、閩南古早味、北京烤鴨、福建佛跳牆、沙縣小吃、武夷山農家宴、茶宴等等
必須預付配合項目(+\$RM300)：靈玲國際馬戲團+登廈門地標-世貿海峽大廈。
自費推薦 (RMB280)：武夷山《印象大紅袍》大型表演

包含：全程機場稅+機上用餐+20KG行李津貼+司機導遊小費。

最後確認的行程將以旅行團抵達各地後接待社安排為準，在不可預知的情況之下，敝社保留刪改行程內容的權力，恕不預先通知。
團隊出發按最少16人或以上成團。團員受促購買旅遊保險，更添保障。***行程中圖片只供參考***

送：礦泉水1瓶/人/天



DAY 1

KUALA LUMPUR ~ XIAMEN

OD678 1830/2230

(MOB)

Assemble at KLIA, depart for your pleasant flight to Xiamen, Fujian Province. Meet on arrival, transfer to hotel for rest.

DAY 2

XIAMEN / HUA AN (2.0H) / SHA-XIAN (3.0H)

(B / HAKKA CUISINE 60 / --)

After breakfast, transfer to Hua'an, visit the World Cultural Heritage site - **Hua'an Tulou Cluster** + Buggy. Hua'an Tulou is an important part of the Minnan Tulou system, with 68 existing buildings, including Eryi Building, Nanyang Building, Dongyang Building, and Qiyun Building. The Hua'an Tulou Cluster, represented by Eryi Building, was officially listed as a World Cultural Heritage site in July 2008.

After lunch, heading to Shaxian County to visit the **Shaxian Snack Culture City (Dinner at own)**, a AAAA-level tourist attraction. This city integrates Shaxian specialty snacks, dining, leisure, entertainment, and shopping, making it a central place to experience Shaxian snack culture and taste authentic local cuisine (such as mixed noodles, wontons, and steamed dumplings).

DAY 3

SHA - XIAN / WUYI-SHAN (3.0H)

(B / WUYI LOCAL CUISINE 60 / TEA CUISIN 60)

Wuyishan - one of the natural & cultural heritage sites in the world, it is renowned for its unique emerald waters and crimson mountains. It is said, "Thirty-six peaks are truly wondrous, a stream meanders nine times, its waters rippling; white clouds obscure the view, a fairyland on earth is Wuyishan."

Nine-Bend Stream Bamboo Rafting - named for its nine bends as it winds around the mountains. Drifting on a rustic bamboo raft, experiencing the unparalleled pleasure of being immersed in a landscape painting. Stretching 9.2km, the river flows along the mountainside, winding through streams and offering scenic views of: Twin Peaks, Upper and Lower Water Turtles, the ancient mystery of the "Boat Coffin in the Ravine," Jade Maiden Peak, King Peak, and thirty-six other peaks and ninety-nine rock formations.

Ancient Street - is an ancient street modeled after the Song Dynasty, selling various Wuyishan specialties such as snake products, Wuyi rock tea, and bamboo handicrafts, forming a small commercial street that blends the ancient cultural style of the Song Dynasty with modern tourism culture.

Wuyi Palace - also known as Huixian Temple, Wannian Palace, located southern slope of Dawang Peak in Wuyishan, facing the mouth of the Jiuxi River. It was the place where emperors of past dynasties worshipped the Wuyi God and was one of the six famous temples in the country during the Song Dynasty.

DAY 4

WUYI - SHAN / FUZHOU (4.0H)

(B / SUZHOU CUISINE 60 / --)

After breakfast, heading to Fuzhou, the capital of Fujian Province. Tour of - West Lake, Lin Zexu Memorial Hall, Sanfang Qixiang.

West Lake Park - With a history of over 1700 years, it is the best-preserved classical garden in Fuzhou and is known as the Pearl of Fujian Gardens.

Lin Zexu Memorial Hall - Entering the Lin Zexu Memorial Hall, the Imperial Stele Pavilion records Lin Zexu's life and deeds on stone tablets. To the right is the Shude Hall, where a seated bronze statue of Lin Zexu is enshrined, with a plaque above simply inscribed with the two characters "福壽" (Fu Shou, meaning fortune and longevity). The rear garden features pavilions, ponds, and greenery, creating an elegant garden style.

Sanfang Qixiang (Dinner at own) - The Nanhou Street Archway is the central axis of the Sanfang Qixiang (Three Lanes and Seven Alleys) in Fuzhou. Preserving the layout of Tang & Song dynasties, it is hailed as a museum of Ming and Qing architecture and a living fossil of the city's lane and alley system.

DAY 5

FUZHOU / PUTIAN (1.5H) / QUANZHOU (1.5H)

(B / XINGHUA CUISINE 60 / SEAFOOD & BBQ BUFFET 80)

Tour of Putian; **The Ancient Drum Tower, The Wenfeng Tianhou Palace, The Xinghua Prefecture Historical and Cultural Street**

Tour of Quanzhou; **Tkai Yuan Monastery, East & West Pagoda**

Quanzhou West Street is one of the best-preserved ancient street areas in Quanzhou City, carrying the cultural and historical heritage of Quanzhou for thousands of years. It is densely packed with grand houses, Western-style buildings, and ancient residences. It is 1700 meters long and 10 meters wide.

Xiaoxicheng - Internet celebrity Hotspot - It is a newly built small cultural and creative park on West Street, latest Internet celebrity check in places. The words on the mud wall are a sentence said by Bai Yansong: "Quanzhou, this is a city you must visit at least once in your life!"

DAY 6

QUANZHOU / SHISHI (1.0H) / XIAMEN (1.0H)

(B / ROASTED DUCK 60 / LOBSTER & ABALONE & WINE 120)

Shishi Luojia Temple - known as the "Buddhist Kingdom by the Sea," is a Buddhist temple built in the Tang Dynasty. The temple is nestled against the mountains and by the sea, with a beautiful environment and thriving incense offerings. At high tide, one can see the beautiful scenery of "the temple rising from the sea, and the sea seen from the temple."

Lingling Animal Kingdom - covers an area of about 350 acres and is home to dozens of rare animals from all over the world. They each display their wild charm and stage a thrilling and hilarious real-life version of "Zootopia".

Lingling International Circus City - is a comprehensive tourist resort that integrates international circus performances, animal displays and interactions, a circus animal theme hotel, the China Xiamen Jimei Research and Education Headquarters Building, a theme shopping street, and a parent-child amusement park. In year 2023, it was designated as a national AAAA-level tourist attraction. Arrange to enjoy international circus.

DAY 7

XIAMEN FULL DAY TOUR / NIGHT TRANSFER AIRPORT

(B / -- / BUDDHA JUMP OVER THE WALL 160)

The Ring Island Road - Is built along the coast, like a beautiful jade belt surrounding Xiamen Island. From Xiamen University to Qianpu is about 9 kilometers long, known as the Golden Coastline, which is a seaside green corridor integrating tourism, sightseeing and leisure and entertainment.

Yanwu Bridge Observation Deck - Total area of the Observation Deck is over 10,000 square meters, extending gently to Xiamen Bay, reflecting the blue sea and blue sky. You can see the ferry, Haicang, Gulangyu and Zhangzhou Port, and listen to the Langgu Rock Wall.

Shimao Strait Twin Tower - The tallest building in Xiamen, Tower A has 64 floors above ground, and Tower B has 55 floors above ground, both are 300 meters high. Arrange board to observation deck to experience the extreme speed elevator.

Shapowei - carrying the historical heritage since the Ming Dynasty, is now a creative market where young entrepreneurs and craftsmen gather. It is dotted with specialty shops and has convenient transportation. It is a cultural landmark that cannot be missed in Xiamen.

Zhongshan Pedestrian Street (Lunch at own) Is an old city block in Xiamen that has been well preserved and displays the modern historical features, represents the prosperity of old Xiamen and is full of the rhythm of the times.

Gulangyu - known as the "Garden on the Sea" and the "World Architecture Expo." It was listed as a World Cultural Heritage site in 2017. The island has no motor vehicles and boasts attractions such as Sunlight Rock and Shuzhuang Garden, filled with a blend of Chinese and Western architectural styles and artistic atmosphere. Scenic spot includes: Longtou Commercial Street, International Architecture Expo, The most Beautiful Corner.

After dinner, transfer to Xiamen Gaoqi International Airport for check in flight back to Kuala Lumpur.

DAY 8

XIAMEN ~ KUALA LUMPUR

OD679 2330/0400+1

(MOB)

Depart and flight safety landing at KLIA International Airport, SEEYOU AGAIN !



Local Gourmet: Lobster Abalone Seafood Feast, Fujian Ancient Flavour, Seafood & BBQ Buffet, Roast Duck, Buddha Jump Over the Wall, Shaxian Snack, Wuyishan Local Cuisine, Tea Banquet.

Compulsory Prepay package (+RM300) ; Lingling Animal Kingdom+Circus City+ Ascending Xiamen Landmark - Twin Tower

Suggest Optional (RMB280) : Impression of Dahongpao Grand Show

Complimentary : Daily Mineral Water/bottle/pax

INCLUDE: AIRPORT TAXES+MOB+20KG LUGGAGE ALLOWANCE+TIPPING.

The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice.

The group departure is subject to a minimum group size of 16 and above. You are advised to purchase Travel Insurance for unforeseen protection.

*** Artwork/Picture designed just for reference only***